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Jeg heter Ragnhild Gya, er PhD student ved institutt for 
biovitenskap, og stiller til valg i fakultetsstyret. Jeg har tatt hele 
min utdanning ved UiB, hvor jeg fulgte lektorutdanningen, og 
har erfaring med både biologisk, kjemisk og pedagogisk 
institutt. Jeg var studentrepresentant for bioCEED (senter for 
fremragende utdanning i biologi) de siste årene av graden min, 
og kombinerte en masteroppgave med oppstart av to 
studentdrevne prosjekter; biORAKEL, en studentdreven orakeltjeneste som fikk læringsmiljøprisen i 
2018, og bioSPIRE, en praktikantordning som har gikk bachelorstudenter flere muligheter til å 
opplevet livet som biolog gjennom utdanningen sin. 
 
Gjennom min tid ved UiB har jeg sett mye gode endringer på undervisningsfronten, og nå ønsker jeg 
å komme litt under huden på institusjonen, for å lære mer om hva som skjer, og å være en del av 
drivkraften som får fakultet vårt videre opp når det kommer til både undervisning og forskning. Jeg 
brenner for å inkludere studenter i bestemmelser som omhandler deres hverdag, studentaktiv 
undervisning, studentaktiv forskning og likestilling.  
 
Utenom det som gjelder utdanning brenner jeg også for å gjøre UiB til en mer likestilt institusjon, 
spesielt på vårt fakultet hvor andelen kvinner er lavest på hele instituttet. Klimasaken er også veldig 
viktig for meg, og jeg ønsker å bidra til at UiB skal bli enda bedre på formidling av dette, samt at vår 
drift skal være så miljøvennlig som mulig. Jeg engasjerer meg for åpen forskning, og håper å kunne 
bidra med synspunkter til PhD kandidater og Post-docer, altså oss i midlertidige stillinger, tidlig i 
karrieren på dette området. 
 
Med min pedagogiske kompetanse, og mine erfaringer som tidligere student og nåværende 
underviser ved UiB, og aktiv i undervisningsutvikling gjennom bioCEED, og med mine kontakter blant 
studenter, PhDer, post-docer og bioCEED stiller jeg med mange ulike perspektiver som vil være 
positive i videre utvikling av fakultet vårt. 
 
Jeg stiller til valg i fakultetsstyret fordi jeg mener at man må være villig til å bidra for å skape 
endringen dersom man ønsker å se en endring. 
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I am Ragnhild Gya, a PhD student at the institute for biological 
sciences, and I want to be a part of the faculty board. I have 
done my education at UiB, where I followed the integrated 
teaching program, and have experience from the chemical, 
biological and pedagogical institutes. During my education I 
was a student representative for bioCEED (center of excellence 
in biology education), where I combined finishing my masters 
with starting up two new student lead projects; biORACLE, a 
students-help-students based oracle service that just received 
the teaching environment price in 2018, and bioSPIRE, a 
program where bachelor students can get more practical experience through their education. 
 
Through my time at UiB I have seen a lot of good changes to the teaching, and now I want to see how 
the faculty works to learn more about what is going on behind the scenes, and to be a part of 
improving the faculty both when it comes to teaching and research. I have a passion for including 
students in the decisions that are made about their everyday life, student active education, student 
active research and equality. 
 
Outside of the education part, I want to contribute in the process of making UiB a more balanced 
institution, especially in our faculty where the proportion of women are the lowest. I would also 
want to work for the climate profile of UiB through both dissemination, research and our activities. 
Another topic that is important and maybe even more important for us early career scientists is the 
discussion around open science, where I would try to sell our perspective on this.  
 
With my pedagogical competence, my experience as a previous student, and now a teacher at UiB, 
active student representative, active in teaching development through bioCEED, and with my 
contancts among students, PhD candidate, post-docs and bioCEED, I think my many perspectives 
would be a good contribution to our faculty board. I want to be a part of the faculty board because I 
think it is important to contribute, if we want to see changes. 
 


